
004292

Decorated Tree

Picture Description1)

A silhouetted tree stands against a modern building with a blue glass facade.

Analysis1)

This striking photograph presents a stark contrast between the organic and the geometric. A silhou-
etted tree, its branches intricately spread, dominates the foreground, its dark form juxtaposed against
the bright, planar expanse of a modern glass building. The building’s blue-tinted windows and bold
architectural lines create a dynamic, almost abstract backdrop. The composition evokes a sense of
tension between nature and the built environment, inviting contemplation on their relationship and the
ways in which they intersect.
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004292 - Decorated Tree

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 05/2016 05/2016 07/2016

Width Height Bits/Color

Original Size 6977 px 5012 px 16

Ratio ca. 1.39 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Geschmückter Baum

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A silhouetted tree stands against a modern building with a blue glass facade.
    
    
      Ein silhouettierter Baum steht vor einem modernen Gebäude mit einer blauen Glasfassade.
    
    
      This striking photograph presents a stark contrast between the organic and the geometric. A silhouetted tree, its branches intricately spread, dominates the foreground, its dark form juxtaposed against the bright, planar expanse of a modern glass building. The building's blue-tinted windows and bold architectural lines create a dynamic, almost abstract backdrop. The composition evokes a sense of tension between nature and the built environment, inviting contemplation on their relationship and the ways in which they intersect.
    
    
      Diese beeindruckende Fotografie zeigt einen starken Kontrast zwischen dem Organischen und dem Geometrischen. Ein baum im Silhouettenstil, dessen Äste sich kompliziert ausbreiten, dominiert den Vordergrund. Seine dunkle Form steht im Gegensatz zur hellen, ebenen Fläche eines modernen Glasgebäudes. Die blau getönten Fenster des Gebäudes und die kühnen architektonischen Linien schaffen einen dynamischen, fast abstrakten Hintergrund. Die Komposition erzeugt eine Spannung zwischen Natur und gebauter Umgebung und lädt zur Kontemplation über ihre Beziehung und die Art und Weise ein, wie sie sich überschneiden.
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